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Bestuursmededelingen

Een van de redenen daarvoor is het gebrek aan ervaring. Een grote groep leden

zou eigenlijk wel eens met dit soort onderzoeken willen meedoen, maar men

durft zich niet goed op te geven omdat men het gevoel heeft daarvoor nog niet

genoeg ervaring te hebben. Dit hoeft natuurlijk helemaal geen belemmering te

zijn. In verreweg de meeste gevallen kunnen beginnende vogelaars gemakkelijk
worden toegevoegd aan een of meer ervaren tellers, die hen tijdens het veldwerk

ook nog het nodige kunnen leren.

Er zijn waarschijnlijk ook een groot aantal leden die best (weer) eens met een

onderzoek mee zouden willen doen, maar daar niet aan toe komen omdat ze niet

op de hoogte zijn van de betreffende programma's. Ook dit hoeft natuurlijk

niet een echte belemmering te zijn, want als U graag ergens aan mee zou willen

gaan doen kunt U altijd bij een van de subgroep-coordinatoren inlichtingen

krijgen over de lopende en komende activiteiten. Bovendien zal er naar ge-

streefd worden de betreffende programma's zoveel mogelijk in de Korhaan te

vermelden. U weet dan op welke data er tellingen zijn of in welke periode

er wordt geïnventariseerd. U kunt dan altijd met de betreffende coördinator

contact opnemen als U mee wilt doen. Dat geldt ook als U slechts incidenteel

De wintermaanden zijn voor veel vogelaars niet de meest aantrekkelijke tijd om

er op uit te gaan. Hoewel we dit jaar tot nu toe weer een betrekkelijk zachte

periode achter de rug hebben, zullen veel van onze leden pas over een aantal

weken hun activiteiten in de natuur geleidelijk weer gaan opvoeren. Wij hopen
dan ook dat velen weer enthousiast mee zullen gaan doen aan het nieuwe pro-

gramma van de subgroep Avifauna.

Helaas komt het werk van veel van de tellingen en de inventarisaties steeds

weer op een betrekkelijk kleine groep van min of meer vaste medewerkers neer.
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eens mee zou kunnen doen. Vooral bij de subgroep Avifauna en de subgroep Nest-

kasten is er behoefte aan nieuwe medewerkers. Ook is er op 28 april a.s. een

propagandaweekend op kasteel Groeneveld. Ook daarvoor is nog een groot aantal

medewerkers nodig.
De afgelopen tijd hebben wij weer een aantal opmerkingen doorgekregen van leden

die zich, terecht', gestoord hebben aan de activiteiten van jagers. Helaas is

de jacht nog altijd mogelijk op vele soorten vogels. Vooral in de wintermaanden

wordt men daar regelmatig mee geconfronteerd. Er zijn gelukkig wel een aantal

beperkende maatregelen aan de jacht-activiteiten opgelegd, maar daar trekken

lang niet alle jagers zich wat van aan.

Zo mag er bijvoorbeeld na tien uur ,'smorgens niet meer op ganzen worden ge-

schoten. Ook is het gebruik van lokganzen niet meer toegestaan.
Als U dergelijke overtredingen ziet of andere verdachtejacht-activiteiten

constateert, neem dan zo snel mogelijk contact op met de politie of met een

controleur van de vogelwet. Zorg dat U dan zoveel mogelijk concrete gegevens

over de overtreding heeft, zoals de tijd en de datum, plaats, aantal personen

en het doel van de jachtpartij. Het zal dan misschien niet altijd mogelijk zijn

nog tegen de betreffende overtreders op te treden, maar het kan zeker geen

kwaad dat men goed op de hoogte is van de omvang van illegale jacht-activi-
teiten. Hopelijk zal dat er toch toe bijdragen dat de controle wordt opgevoerd.
Helaas is de jacht lang niet de enige bedreiging voor vogels. De afgelopen

dagen hebben we de rampzalige beelden van de olievervuiling in het gebied
van de Golf kunnen zien. Talloze vogels moeten daar al het slachtoffer van

geworden zijn en helaas zal er geen sprake van zijn dat er nog enige redding
voor de bedreigde vogels mogelijk is. Het is zeer waarschijnlijk dat deze ramp

nog lang een grote bedreiging voor de vogels zal blijven. En het ziet er zelfs

naar uit dat hierdoor vele trekvogels dit jaar niet zullen kunnen terugkeren
naar Europa.

Omdat we nog wel eens vragen (en klachten) krijgen over autokosten-

vergoeding willen we er nogmaals op wijzen, dat binnen de VWG is overeen-

gekomen om, voor het autogebruik tijdens excursies, per auto niet meer

dan 30 ct. per kilometer te rekenen. (Minder mag natuurlijk ook!).


